
 

Протокол 
№ 38 

Днес 25.03.2010 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 28 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните Общински съветници: 

г-жа Ани Стаменова 
г-жа Антоанета Александрова 
г-н Веселин Игнатов 
г-н Иван Тодоров 
г-н Росен Белчев 
В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-жа Весела Коларска – Зам.кмет на Община Монтана  
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана  
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана 
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция „ОС” при Община Монтана 
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана 
г-н Вивиан Григоров – Дир.Дирекция „ОТС” при Община Монтана 
г-жа Марияна Асенова – Гл.специалист „ОПС” при Община Монтана 
Кметове и кметски наместници в Община Монтана 
 
Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС – 

Монтана и г-н Диман Георгиев – Зам. председател на ОбС – Монтана. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Моля да заемете мястото си в залата. От 33-ма общински 

съветници, присъстват 27, имаме необходимия кворум и можем да започнем работа. Откривам 38-та 
сесия на ОбС – Монтана.  

Предварително ви е раздаден проекта за Дневния ред. Има ли някой, който желае да вземе 
отношение по Дневния ред? Предложения за нови точки за обсъждане или оттегляне на точки от вече 
предложения Дневен ред? Не виждам. Тъй като няма предложения за изменения на Дневния ред, 
моля онези от вас, които са „за” Дневния ред предложен предварително моля да гласува     

 „за” – 26,  
„против” – 1,  
„въздържали се” – 0 
Приема се 

ДНЕВЕН РЕД: 
1. 08-01-50/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 

относно подробен устройствен план /ПУП/ - парцеларен план /ПП/ на подземно трасе за кабелно 
електрозахранване на Приемо – предавателна станция на “ Глобул” № 5624, намираща се в поземлен 
имот (ПИ) № 058061 в землище с. Благово, Община Монтана. 

2. 08-01-51/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно върнато за ново обсъждане решение №420 от протокол №37 от 25.02.2010 год. на Общински 
съвет – Монтана. 

3. 08-01-52/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно върнато за ново обсъждане решение №427 от протокол №37 от 25.02.2010 год. на Общински 
съвет - Монтана. 

4. 08-01-53/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на дизелов електроагрегат АД-30-3 – частна общинска собственост. 

5. 08-01-54/12.03.2010 г. Докладна записка от Светлин Николов – Председател на ОбС – 
Монтана, относно даване съгласие за приемане неприсъствено решение на Общото събрание на „В и 
К” ООД, гр. Монтана. 

6. 08-01-55/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно Целева Програма по енергийна ефективност за 2010 г. 

7. 08-01-56/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно промени в Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на 
услуги. 
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8. 08-01-57/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно годишен отчет на изпълнените мероприятия през 2009 г. за управление на дейностите с 
отпадъците. 

9. 08-01-58/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно брой и разпределение на общинските жилища за 2010 год. 

10. 08-01-59/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване сервитут - право на прокарване на подземна тръбна мрежа за оптична свързаност 
през имоти общинска собственост в ж.к.”Пъстрина” гр.Монтана. 

11. 08-01-60/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно предоставяне за ползване и поддържане на мери и пасища от общинския поземлен фонд и 
тези по чл. 19 от ЗСПЗЗ в землищата на Община Монтана. 

12. 08-01-61/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно предварително съгласие за промяна на предназначението на пасища, мери и пасища с храсти 
за неземеделски нужди, в землищата на с. Долно Белотинци, с. Николово, с. Крапчене и с. Стубел, 
Община Монтана и за учредяване на ограничени вещни права и сервитути. 

13. 08-01-63/19.03.2010 г. Докладна записка от Светлин Николов – Председател на ОбС – 
Монтана, относно избор на съдебни заседатели на Районен съд – Монтана 

14. Питания 
 
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: От място само обяснение на отрицателен вот, тъй като пропуснах 

в началото да попитам. На миналата сесия, когато обсъждахме „синята зона” се взе едно решение, за 
едни глави, които трябваше до следваща сесия да бъдат разработени, прегледани и т.н. Сега сме на 
следваща сесия и не видях на нито една комисия да е влязло в Дневния ред. Искам да попитам до 
къде стигна с тези глави, говоря за товаро-разтоварните дейности, глобите имаше да се доуточняват, 
как ще стане събирането на глобите? Тъй като, ако не се лъжа идеята беше от 01 април да влезе тази 
„синя зона”, 1 април е след няколко дни ще влиза ли тази „синя зона” или няма да влиза и как ще бъде 
решен въпроса с товаро-разтоварната дейност? 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Сега ли ще отговорите или в точка Питания? В 
питания.      

 
ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-50/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ - парцеларен план /ПП/ на 
подземно трасе за кабелно електрозахранване на Приемо – предавателна станция на “ Глобул” 
№ 5624, намираща се в поземлен имот (ПИ) № 058061 в землище с. Благово, Община Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към първа точка от днешния Дневен ред Моля 

вносителите, има ли допълнения по така направеното предложение? Няма. Комисиите са дали 
положително становище по тази точка от Дневния ред. Има ли някой, който желае да вземе 
отношение? Не виждам. Това решение се приема с обикновено гласуване. Моля онези от вас, който са 
„за” това предложение за решение по точка първа от Дневния ред за гласува 

„за” – 27,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 434 

          На основание чл. 129, ал. 1 от ЗУТ и чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Одобрява Подробен устройствен план - Парцеларен план (ПП) на подземно трасе за 
кабелно електрозахранване НН по съществуващи улици, полски път и поземлени имоти по 
опис до ПИ № 058061 в землище с. Благово, общ. Монтана – отреден за обект ” Приемо – 
предавателна станция на “ Глобул” № 5624 както следва: 
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Кабелно електрозахранване НН с дължина 1032 л.м. преминава през улица в с. 
Благово и имоти: № 000029 - полски път, ПИ 057053 и ПИ 057029 – земи по чл. 19 от ЗСПЗЗ, 
имот № 000019 – полски път, ПИ 0058024 – полски път и ПИ № 058038 и № 058061 – частна 
собственост Космо България Мобайл ЕАД. 

Сервитутът на трасето на кабелното ел. захранване НН засяга имоти общинска 
собственост, за които има договор за учредено право на прокарване. 

 
ТОЧКА ВТОРА: 08-01-51/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно върнато за ново обсъждане решение №420 от протокол №37 от 
25.02.2010 год. на Общински съвет – Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.2 от Дневния ред. Това е решение, което се 

отнася до отмяна на наше решение прието на предишна сесия във връзка с предложение на Областен 
управител за преразглеждане на това решение. Вносителите? Няма. От залата? Няма. Тъй като 
решението по тази точка трябва да бъде прието, както е прието решението което отменяме, поименно 
гласуване   

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова ----  Любомир Бояджиев ---- 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ----  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов Въздържал се  Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев За 
Иван Славчов Въздържал се  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
25 / 0 / 2 
Приема се 

Решение 
№ 435 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и чл. 45, ал. 9 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Отменя Решение №420 от Протокол №37 от 25.02.2010 год. на Общински съвет - 
Монтана. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-52/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно върнато за ново обсъждане решение №427 от протокол №37 от 
25.02.2010 год. на Общински съвет - Монтана. 
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.3 от Дневния ред, отнасяща се също до 
предложение на Областен управител за отмяна т.3 и т.4 отнасящи се до продажба на недвижим имот в 
с.Войници. Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. По същия ред - поименно гласуване 

 
   

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова ----  Любомир Бояджиев ---- 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ----  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов Въздържал се  Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев Въздържал се  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев За 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
25 / 0 / 2 
Приема се 

Решение 
№ 436 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и чл. 45, ал. 9 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Отменя т. 3 и т. 4 от Решение №427 от Протокол №37 от 25.02.2010 год. на 
Общински съвет - Монтана. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-53/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно продажба на дизелов електроагрегат АД-30-3 – частна общинска 
собственост. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.4 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова Въздържал се 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова ----  Любомир Бояджиев ---- 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ----  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев ---- 
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Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев За 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
26 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№ 437 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 35, ал. 1 от Закона за общинската собственост и чл. 61 от 

Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество 
на територията на община Монтана 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие за продажбата на дизелов електроагрегат АД-30-3 – частна 
общинска собственост, чрез публичен търг с явно наддаване. 

2. Одобрява пазарната оценка, която е в размер на 2 200.00 (две хиляди и двеста) лв. 
с включен ДДС, изготвена от оценител на машини и съоръжения на 25.02.2010 г. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решениe. 
4. Упълномощава Кмета на Община Монтана да сключи договор за продажба. 
 
ТОЧКА ПЕТА: 08-01-54/12.03.2010 г. Докладна записка от Светлин Николов – 

Председател на ОбС – Монтана, относно даване съгласие за приемане неприсъствено решение 
на Общото събрание на „В и К” ООД, гр. Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.5 от днешния Дневен ред. Докладната е от 

мое име предлагам текста за решение да бъде утвърден от Общинския съвет. От злата има ли някой, 
който да желае да вземе отношение? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова ----  Любомир Бояджиев ---- 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ----  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев За 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
27 / 0 / 0 
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Приема се 
Решение 

№ 438 
На основание чл. 139, ал. 2 от Търговския закон /ТЗ/ и във връзка с чл. 138, ал.1 от ТЗ  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Дава съгласие г-н Иво Цветанов Иванов, като представител в Общото събрание на „В 
и К” Монтана да заяви писмено съгласието ни за вземане неприсъствено решение за 
бракуване на 200 позиции ДМА, собственост на дружеството, съгласно приложен опис. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Иво Цветанов Иванов, има подготвено заявление да се подпише 

и съответно да се отрази в Протокола на Общото събрание на „В и К”.   
 
ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-55/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно Целева Програма по енергийна ефективност за 2010 г. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.6 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. От залата? Заповядай г-н Тодоров. 
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Искам да попитам относно Програмата – ние приемаме Целевата 

програма за 2009 или за 2010 година? 
Г-ЖА ВЕСЕЛА КОЛАРСКА: Благодаря Ви. Стана въпрос за тази грешка на комисиите. Ние 

приемаме за 2010 година техническа е грешката, до колкото не е написано в решението и там е вярно, 
нямаше проблеми, затова не сме я коригирали, всъщност решението е правилно изписано. 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Отчета, като го чета тук, то не знам дали е отчет или текущото 
състояние, тук намирам текстове „само през последната 2007 година са сменени …”. 

Г-ЖА ВЕСЕЛА КОЛАРСКА: Това нещо го обясних също на комисиите. Винаги в тези 
програми даваме отчет и за всичко, което е направено до сега. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Други желаещи да вземат отношение след така 
направените уточнения от техническо естество. Има ли някой, който желае да вземе отношение? Не 
виждам. Тъй като все пак имаше уточнения, уточняващи въпроси, моля онези от вас, които са „за” 
прекратяване на разискванията да гласува „за” прекратяване на разискванията 

 „за” – 22,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 1 
Приема се 
Моля, онези от вас, които са „за” този проект за решение с корекциите, който направихме да 

гласуват със „за” 
„за” – 28,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 439 

          На основание чл. 9, ал. 1 и чл. 11 от Закона за енергийната ефективност,  във 
връзка с чл. 10  от Закона за енергийната ефективност  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Приема предложената целева Програма за енергийна ефективност на Община 
Монтана за 2010 година. 

2. Общински съвет - Монтана ще подкрепи изпълнението на целевата Програма по 
енергийна ефективност с финансиране чрез общински бюджет, при наличие на средства за 
това, кандидатстване по Оперативна програма “Регионално развитие”, Фонд “Енергийна 
ефективност” и други възможни източници на финансиране. 
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ТОЧКА СЕДМА: 08-01-56/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно промени в Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.7 от Дневния ред. Вносителите? Няма. От 

залата? Не виждам. В режим на поименно гласуване  
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова ----  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ----  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев За 
Иван Славчов Въздържал се  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  Въздържал се    

 
26 / 0 / 2 
Приема се 

Решение 
№ 440 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 7 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация /ЗМСМА/ 

 Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Изменя чл.44, ал.1 от Наредбата за определянето и администрирането на местните 
такси и цени на услуги на територията на община Монтана като текста „площ на 
поземлените имоти предмет на плана” се заменя с текста „за имоти, предмет, на плана с 
площ до 300 кв.м и по 0.05 лв. за всеки следващ кв.м от имотите предмет на плана” и 
същата става: 

„За одобряване на устройствени планове в урбанизирани и извън урбанизирани 
територии се събира такса по 0.50 лв. на кв.м за имоти, предмет на плана, с площ до 300 
кв.м и по 0.05 лв. за всеки следващ кв.м от имотите, предмет на плана, но не по-малко от 
100 лв. и не повече от 1000 лв.” 

2. Създава се нов член: 
„Чл. 82а За извършване на услуга за извозване на отпадъци от Градска пречиствателна 

станция за отпадни води – Монтана до Регионално депо за отпадъци – Монтана се събира 
такса в размер: 

1. За извозване на 4 м3 контейнер – 55 лв./курс. 
2. За извозване на контейнери тип „Бобър” – 45 лв./курс.” 

3. Възлага изпълнението на горните решения на Кмета на Община Монтана. 
ТОЧКА ОСМА: 08-01-57/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно годишен отчет на изпълнените мероприятия през 2009 г. за 
управление на дейностите с отпадъците. 
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от Дневния ред. 

Вносителите? Искам да уточня – беше внесен втори вариант на годишния отчет, тъй като при 
обсъждането на първия заседания бяха намерени неточности, които са отстранени във втория вариант 
на записа. Ставаше въпрос за т.14 и т.12 в която е записано „за отпадъци от хартия и метали”, трябва 
да бъде „хартия и картон”. Има ли някои, които желаят да вземат отношение по така предложения 
отчет за работа? Заповядай Джурджов. 

Г-Н ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, колеги, меко казано това е 
отчет, направихме това, направихме онова, еди какво си, еди що си. Дори в едно командировъчно, 
което се попълва има едно поле – отчет за приходи и разходи. Вдигаме цените на гражданите за 
отпадъци, тук никъде не личи целесъобразно ли са, законосъобразно ли са направени тези ремонти, 
на каква стойност са. Или ние сега ще приемем някакъв частичен отчет, че някой е свършил някаква 
дейности, колкото да си губим времето тук, или като цяло ще се направи един отчет, за да е ясно на 
гражданите, които са ни избрали, къде сме похарчили парите. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Джурджов. Други, които желая да вземат 
отношение по този въпрос има ли? На комисията е станало дума за това, че е трябвало да има 
остойностяване на дейностите, които са извършени. Това ще го направим на следващото заседание, с 
приемането на отчетите на дружествата, които са изпълнявали тази дейност. Разбира се и сега 
можеше това да бъде направено, но целта на това е приемането на този отчет по отношение на 
дейностите, до къде са извършени съответните дейности. Има ли други, които желая да вземат 
отношение? Не виждам. Минаваме към прекратяване на разискванията по тази точка. Моля, онези от 
вас, които са „за” прекратяване на разискванията по т.8 да гласуват  

„за” – 25,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
Приема се 
Преминаваме към гласуване - предложението за решение. Моля, онези от вас, които са „за” 

този текст за решение по т.8, моля да гласува 
„за” – 24,  
„против” – 3,  
„въздържали се” – 1 
Приема се 

Решение 
№ 441 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация /ЗМСМА/ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Приема изпълнението на мероприятията през 2009 г. във връзка управление на 
дейностите с отпадъците от Община Монтана. 

 
ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-58/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно брой и разпределение на общинските жилища за 2010 год. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме т.9 от днешния Дневния ред. Администрацията? 

Няма. Има ли от залата някой, който желае да вземе отношение? Няма. Преминаваме към поименно 
гласуване. 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова ----  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
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Веселин Игнатов ----  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев За 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 442 

          На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл.3, ал.2 от Наредбата за условията и реда за управление 

и разпореждане с общинския жилищен фонд  
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
І. Изключва от фонд “Жилища за настаняване под наем на граждани с установени 

жилищни нужди” продадените 3 (три) броя общински жилища. 
1. ж.к. “Младост”, бл. 29, вх. Г, ап. 55 
2. ж.к. “Младост”, бл. 22, вх. Б, ап. 12 
3. ж.к. “Младост”, бл. 29, вх. Г, ап. 46 

ІІ. Изключва от фонд “Жилища за настаняване под наем на граждани с установени 
жилищни нужди” премахнатите жилища. 

1. ”Петър Парчевич” №11, ет. 1 
2. ”Петър Парчевич” №11, ет. 2 
3. ”Петър Парчевич” №13 
4. ”Петър Парчевич” №15 
5. “Стефан Савов” №6  
6. “Стефан Савов” №7, ет. 1 
7. “Стефан Савов” №7, ет. 1, пристройка 
8. “Стефан Савов” №7, ет. 2 

ІІІ. Прехвърля от фонд “Ведомствен” във фонд “Жилища за настаняване под наем на 
граждани с установени жилищни нужди” ап. 10, в ж.к. “Младост”, бл. 10, вх. Ж. 

ІV. Прехвърля от фонд “Жилища за настаняване под наем на граждани с установени 
жилищни нужди” във фонд “Резервен ап. 0, на бул. “Ал. Стамболийски” №33, бл. “Хемус”, 
ет. 1, тяло А. 

V. Разпределя общинските жилища за 2010 год., както следва : 
1. Жилища за настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди – 

128 бр. – Приложение 1; 
a/ в жилищни блокове - 76 бр. 
б/ в отчуждени жилищни сгради – 52 бр. 

2. Ведомствени жилища – 19 бр. – Приложение 2; 
3. Резервни жилища – 14 бр. – Приложение 3. 

VІ. Утвърждава общия брой на общинските жилища за 2010г. - 161 бр. 
VІІ. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горните решения. 
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ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-59/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно учредяване сервитут - право на прокарване на подземна тръбна 
мрежа за оптична свързаност през имоти общинска собственост в ж.к.”Пъстрина” гр.Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме т.10 от Дневния ред. Вносителите? Няма. От 

залата? Няма. Тодорова, едни уточнения трябваше да бъдат направени по отношение на сигнатурата 
на два от имотите, или е това, което е в докладната? 

Г-ЖА СОНЯ ТОДОРОВА: Не е станало въпрос за уточнение. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Това, което сте предложили е така? Добре. Има ли от залата 

някой, който иска да вземе отношение? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване 
предложението за решение на т.10 от Дневния ред. 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова ----  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ----  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев За 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов ----  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 443 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация /ЗМСМА/, във връзка с чл.193 от Закона за устройство на територията 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана, на основание чл.21, ал. 1, т. 8 от  ЗМСМА, във 
връзка с чл. 287 от ЗЕС и чл. 193 от ЗУТ, учредява сервитут - право на прокарване на 
подземна тръбна мрежа за оптична свързаност, в полза на “НЕТ-СЪРФ.НЕТ” ЕООД, както 
следва: 

№ Общ.имот № АОС № Сервитут/кв.м./ 
1 ПИ 48489.6.232                1018/2006 3,00 
2 ПИ 48489.6.329      1514/2010 8,50 
3 ПИ 48489.6.232                1168/2007 13,00 
4 ПИ 48489.6.337              1309/2009 9,00 
5 ПИ 48489.6.100              публична 146,00 
6 ПИ 48489.6.215                публична 159,00 
7 ПИ 48489.6.226                публична 246,00 
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2. Одобрява  оценката  от Протокол №3/10.03.2010 г. на комисията по чл.210 от ЗУТ 

за полагащото се обезщетение за засегнатите площи в полза на Община Монтана в размер на 
134,00 лв.  /сто тридесет и четири лева/. 

    3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-60/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно предоставяне за ползване и поддържане на мери и пасища 
от общинския поземлен фонд и тези по чл. 19 от ЗСПЗЗ в землищата на Община Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към една доста дебатирана точка от Дневния ред, 

т.11 със сигнатура 08-01-60. Вносителите? Няма. Искам да съобщя и вие имате пред вас 
предложенията на двете комисии по ТСУ и Общинска собственост с конкретния запис, който да 
допълни решенията, които се предлагат от Общинската администрация. Администрацията казва, че 
няма допълнения. От залата? Камелия Трифонова, заповядай. 

Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, колеги, Докладната 
записка, която разглеждаме като намерение е много добра, да се предоставят мери и пасища от 
общинския поземлен фонд на хората, които ги интересува животновъди и други, които желаят да ги 
поддържат, като по този начин те ще могат да кандидатстват и за субсидии от Държавен фонд 
„Земеделие”, а и в общината ще постъпят средства от наемните цени за тези пасища. Аз обаче имам 
няколко предложения по тази докладна, три са съвсем технически предложения, защото вече доста 
често стана Областния управител да ни връща докладните за преразглеждане и в т.3 от решенията, 
която касае една конкретно цитирана заповед на Министъра на земеделието са допуснати три 
технически грешки, които предлагам да ги изчистим преди да приемем като решение. Едното е в 
точка ІІІ от решенията, които трябва да приемем – думата „горите” да се замени с „храните”, тъй като 
и Министерството и Министърът са на Земеделието и храните. В подточка първа от точка ІІІ от 
решението сме записали, като задължения на ползвателите на тези земи пак съгласно цитираната 
заповед да извършват минимум една коситба за съответната година, съгласно заповедта на 
Министъра на земеделието и храните тези ползватели, за да поддържат тези земи в добро земеделско 
и екологично състояние са длъжни да поддържат минимална гъстота от 0,15 животински единици на 
хектар или това, което сме записали – да извършват минимум 1 коситба за съответната година. Така 
че аз предлагам точка 1 да започне с думите: „Да поддържат минимална гъстота от 0,15 животински 
единици на хектар или да извършват минимум 1 коситба за съответната година …”, защото така е 
съгласно Заповедта на Министъра. Не виждам причина да създаваме допълнителни условия за 
ползвателите на тези земи. Отново по тази точка трета от решенията, от която дословно би трябвало 
да е цитирана заповедта, защото така е записано „Съгласно заповед № … на Министъра, а именно: 
…” и са изредени шест точки, първите четири точки са от тази Заповед, последните две точки не са 
включени в Заповедта на Министъра, затова предлагам преди точка пета да се добави следното: 
„както и следните условия”, т.с. наемателите да спазват условията по Заповедта, след точка четири, 
както и следните условия да не променят и да заплащат. До тук по техническата част. Сега имам две 
предложения, може и повече да са – по същество. Най-напред по т.14, първата т.14 която е записана  
от Годишния план за паша, защото там са записани две точки четиринадесет, предложението ми е 
първата т.14 да отпадне, което е и т.VІ от предложенията за решения, които трябва да приемем то е 
същото. Защо? Защото най-напред тук става въпрос да се плащат тези 1 лв. за дребните и 1,50 лв. за 
едрите животни за пасищата, които се намират в четири села в общината. Защото ние в списъка, 
който приемаме и в Годишния план за паша определяме за общо ползване, на което сега слагаме тази 

8 ПИ 48489.6.336              публична 170,50 
9 ПИ 48489.6.258             публична 112,50 

10 ПИ 48489.6.341              публична 89,00 
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такса 1 436 дка, които съгласно списъците, които са предложени се намират в четири от селата в 
общината. Не разбирам защо точно хората, които притежават животни в тези четири села в общината 
трябва да плащат такси, а другите хора в другите 18; 19 села няма да плащат такса. Освен това много 
ще е трудно да се контролира кое животно пасе в общинските пасища и кое животно не пасе в 
общинските пасища, на комисиите не стане ясно всичките пасища ли, на които пасат селските 
животни са общински, дали някое не пасе в държавна земя или в някоя частна изоставена. Няма 
протоколи от кметовете или някакви писмени предложения или поне в ОбС не са представени, затова 
че всичките животни на селото пасат изключително в общинските пасища и ние трябва да им 
събираме такса. Питам, ако някои не си плати таксата как ще бъде спряно неговото животно да не 
пасе в общинските пасища. Това, което е абсолютно не възможно. В края на краищата, какъв ще е 
ефектът от тази такса? Защото ние ще приемем нещо, което аз съм абсолютно сигурна, че няма да се 
съберат повече от 300; 400 или дори 500 лв. но и това е много, в тези четири села няма толкова 
животни на които искаме да съберем тези пари. Защо трябва да създаваме някакво излишно 
напрежение, при което ефекта, като пари постъпили в Общинския бюджет ще е абсолютно никакъв. 
Следващото ми предложение е да отпадне т.15 от Годишния план за паша, който ограничава 
максималния размер за ползване на пасища до 10 дка за ЕРД и до 3 дка за ДРД. Не разбирам, защо 
трябва да ограничаваме тези, които вече имат животни, които имат нужда от тези пасища, животните 
да им пасат там или да събират трева /сено/ за зимата, а тези които нямат никакви животни да нямат 
ограничения. Значи те могат да наемат хиляди декари неясно за подържането на пасищата, но тези, 
които имат животни и имат действителна нужда от тези пасища те да бъдат ограничавани с някакъв 
максимален размер на ползваните площи. Последното ми предложение е във връзка с т.13 от 
годишния план за паша, решение №464 в което е определена годишната наемна цена от 2,50 лв./дка 
тази цена да се отнася за индивидуално ползване от регистрирани животновъди и нова цена от 5,00 
лв./дка за ползване на пасищата с цел тяхното поддържане. Освен това искам да попитам още нещо, 
което всъщност е записано като Становище на другата комисия по Общинска собственост и ПК по 
ТСУ, мисля че кметовете по селата не са проявили достатъчна активност затова да разяснят особено 
на тези които могат да се възползват от наемането на тези пасища, защото дори и да се направи 
общоселско събрание на което да присъстват хора, които не отглеждат животни то няма да има кой 
знае какъв смисъл, но искам да попитам кметовете на селата, защото са направили списъци с хората 
които в това село отглеждат животни, те говорили ли са с всеки един от тези животновъди - иска ли 
той да наеме земя от общинския поземлен фонд, да плаща тази такса, при което на животновъдите им 
е ясно че могат да кандидатстват за субсидии след това с тези пасища, но да им е достатъчно ясна 
разяснено, че тези и тези земи са общински, ти трябва да подадеш заявление и трябва да сключиш 
договор с общината при такава и такива условия. За да са наясно тези животновъди, че могат да се 
възползват от това нещо и земята, която остане след като те са заявили желанието си да бъде давана 
на други ползватели за поддържането на тези пасища. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Камелия Трифонова. Заповядай Иво Цветанов 
Иванов. 

Г-Н ИВО ИВАНОВ: Реплика. За една голяма част, тук имаше технически пропуски, но все 
пак не съм съгласен с 3.1 – Кмета на общината с внесеното предложение е избрал едно от двете „или” 
което Вие цитирахте в Заповедта, което общо взето не е ограничило избора и не е направено нещо, 
което да е в нарушение със заповедта на Министъра. В заповедта има две условия едното или другото 
и Кмета просто е написал само едното и това не е нещо, което променя кой знае какво, Кмета е 
избрал едната част на илито.  

Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: Не е така, това пасище може да се ползва или за да се пасе 
на него или да се коси, няма причини да го ограничаваме този човек. 

Г-Н ИВО ИВАНОВ: Добре, тук се бих и съгласил така или иначе ще стигнем до решение, 
което няма да промени смисъла на това нещо. Що се отнася до т.13, там е интересния въпрос 
логиката все пак, която развихте ако може от никои никакви пари да не събираме, а когато събираме 
да са по много и с допълнението на комисиите също се създават едни малко не приложими мерки, 
малко изпадаме в ситуация да се препитваме „ама ти ще гледаш ли животни или няма”. В моята 
комисия беше представена идеята, възпряхме я до някъде, но в един момент се оказва, че ако аз съм 
животновъдът, Кмета ме информира, имаше идеи за подписи и т.н., но аз, ако не искам да се 
подпиша, нали няма да му водим двама свидетеля на животновъда, че е присъствал на тази сбирка. 
Тоест усложняваме една процедура, която общо взето изглеждаше преди една сесия много лесно и 
много елементарна, има едни земи, които по воля на ОбС искаме да ги отдадем под наем и има 
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някакви хора, които желаят да дадат тези пари, които са цитирани в Наредбата и ние искаме да 
вземем тези пари. Питането ми е към Председателя на ОбС, с предложението на нашата колежка ние 
не променяме ли Наредба на ОбС за таксите? Защото тя предлага нова такса, която според мен влиза 
в Наредбата. Ако ние наистина променяме тази Наредба, не трябва ли да влезем на отделна сесия, за 
да променим Наредбата и да добавим нов текст? 

 Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Променяме, само че там има и за Дребен рогат добитък /ДРД/. 
Има ли други реплики по отношение на изказването на Камелия Трифонова? Камелия, заповядай за 
дуплика. 

Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: Първо по техническата част на т.3 – Заповедта на 
Министъра не казва, че общината може да задължи някои да прави или едното или другото, това 
пасище се отдава да се полза или като пасище или като ливада. Т.с. дори когато се отиде да проверка 
от хората, които отпускат средства от Държавен фонд земеделие те гледат това нещо или да е опасено 
и да личи, че са ходили животни по него или да е окосено и ние не бива да ги ограничаваме, че 
непременно трябва да са го окосили, може да са си пасли животните там, без да са ги косили, това се 
разрешава от Министъра съгласно заповедта. По другата точка за таксата от 5,00 лв. тя не е включена 
в Наредбата за определянето и администрирането на таксите, тази такса е определена с отделно 
решение на ОбС от 2006 год. и тя даже е определена като начална цена за провеждане на конкурс с 
явно надаване. Така че си е определена с отделно решение и не е включена в Наредбата и ние по 
никакъв начин не променяме Наредбата, просто ОбС взима ново решение. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други, които желаят да вземат отношение? Заповядай Каменов. 
Г-Н НИСТОР КАМЕНОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмет, у-ми колеги, аз ще започна 

с това, което Иво Иванов завърши и с което не съм съгласен, че едва ли не ние трябва да следим 
кметовете и кметовете да следят земеделските стопани и кой и защо и как се е подписал. В 
докладната има едно изречение, което е много важно и е записано така: „Решението на ОбС – 
Монтана е правно основание за общо ползване на мерите и пасищата за целите на чл. 41 от Закона за 
подпомагане на земеделските производители”, от тук нататък ние даваме разрешение на всички 
земеделски стопани, които ползват мери и пасища и им даваме възможност или разрешение да 
ползват субсидиите от европейските фондове. Много важно е как ще решим и в полза на кого и по 
какъв начин. Затова аз ви предлагам по най-справедливия и най-точния начин, от личен опит го знам 
това разпределение на тези пасища и мери не за първа година, това започна от 2006 год. Наред с тази 
работа, която е свършила Общинска собственост досега считам, че не е достатъчна в честта, в която 
кметовете на населените места, в които има общински мери и пасища е трябвало да обиколят всички 
собственици на животни, т.с. да ги поканят за участие в разпределение на субсидиите. В съответния 
списък по съответния начин да бъдат уведомени и да бъдат поканени да се подпишат, че са 
уведомени, да участват в разпределението на субсидиите, пише уведомен или не уведомен, ако иска 
да се подпише. Това е работа на кмета, ако кметовете не обиколят собствениците на животни по тези 
населени места аз ще ви кажа, какво ще стане след това. Фирмата, която кандидатства за тези декари, 
след това ще дойде 01 декември и ще започне разпределението на субсидиите и тази фирма за тези 5 
хил. дка ще вземе 80 хил. лв. и хората по населените места – земеделските стопани, които не участват 
по един или друг начин или не са уведомени в най-лошия случай ще казват: „ето дойдоха тези от еди 
къде си, взеха парите и бегаха”. Много се съмнявам дали ще бъдат направени тези навеси и тези 
мерки, но допускам, че тази фирма ще бъде съзнателна и ще свърши тази работа. Най-важното, което 
е – да бъдат уведомени, поканени всички собственици на животни по населените места, в които ние 
ще отдаваме такива мери и пасища. Много е важно за нас г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Пише ли го в Закона това? 
Г-Н НИСТОР КАМЕНОВ: Ние сме длъжни да ги уведомим, че предстоят такива плащания и 

такива субсидии, защото ние с вас и всички от тази зала ще почнем да ги обикаляме рано или късно 
по селата и да правим събрания и да правим агитации и след това ще видите какво ще стане и как ще 
говорят против нас. Това е в името и в интерес на целия ОбС и в интерес на Общинска 
администрация. Нека тези 4 или 5 кмета минат, защото собствениците на животни не са толкова 
много в едно населено място. Събранието е едно, а друго е да е видно, че си поканен да участваш и да 
ги запознаят с условията, за да не стане така, че ние след това сме виновни, че сме дали на наши 
фирми близки или познати да вземат тези субсидии. Малко е трудоемко не е толкова фатално трудно 
за селските кметове, но аз мисля, че могат да го свършат. Освен това Общинска собственост бих 
апелирал Тодорова тук пише, че ДПФ пасища не участват, има възможност тези земеделски стопани, 
които имат животни да участват по аналогичен начин в разпределението на ДПФ мери и пасища. Още 
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едно нещо в допълнение на това още в началните докладни, има не разпределение на имуществените 
организации по 12.29 от ЗСПЗЗ, това са бившите ликвидационни съвети, които при разпределение на 
имуществото са останали разни техники – трактори, ремаркета, малотрайни предмети, които след 5-
годишен срок след изтичане на това разпределение общината е длъжна да го предостави на търг. Нека 
Общинска собственост, г-н Кмете, обърне внимание – 22 населени места са, в 10 да има такова не 
разпределено имущество, а аз мисля, че такова има, нека да се обяви на търг и да влязат някакви пари 
общината мисля, че ще бъде правилно. Така, че по отношение това, което трябва да свършат 
кметовете аз съм категоричен от личен опит го знам и упреците след това ще бъдат към нас всичките 
в тази зала без значение кой от коя политическа партия е, както и към Общинска администрация. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Каменов. Други? Заповядай Джурджов. 
Г-Н ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, колеги, искам да 

попитам. Първо – удовлетворени ли са исканията на тези местни жители, които имат желание да 
участват в тези програми за субсидия? Например лицето Светлин Колов или Йордан Томов единия 
иска примерно 500 дка, другия иска 600 дка, дали им е дадено точно каквото са поискали в молбите 
си и чак след това да даваме на „НИКЕА”. Защото според мен първо трябва да удовлетворим 
желанията на местните хора и след това да разпределяме останалото. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Джурджов. Други? Заповядай Тодоров. 
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Искам да попитам във връзка с преди това върнатото решение тук 

чета един чл. 37 п „мерите и пасищата могат да се отдават под наем само на земеделски стопани 
отглеждащи пасища и животни”. Тази фирма отглежда ли, защото виждам на другите има едър, 
дребен добитък, а срещу нея тук няма нито едно животно, че отглежда. Не знам точно с какво се 
занимава тази фирма, това искам да попитам пречка ли е или не е пречка? 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има ли други, които желаят да вземат отношение и да отправят 
своите уточняващи въпроси във връзка с Докладната записка? 

Г-Н ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Само да допълнят – Ако има не изпълнени искания към 
местните то да се удовлетворят. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Лошото е, че не искат, а после ще имат претенции това е 
проблемът. Има ли други? Заповядайте г-н Станоев. 

Г-Н СТАНИСЛАВ СТАНОЕВ: Г-н Кмете, г-да Зам. кметове, колеги, всъщност имаме 
реплики, имаме дуплики, аз пък искам да изкажа подкрепа към всички колеги съветници, които се 
изказаха. Много приятно ми стана, тъй като в нашата група обсаждахме много тази точка. Може би за 
широката общественост особено гражданите звучи малко смешно, защото говорим за крави по 1,50 
лв., аз питам за година ли е това или за месец, много се чудя. Много съм благодарен специално на 
съветниците, които така като съм станал ми се падат в ляво, значи много неща, които не знаех 
получих отговор от вас. На тази сесия не бях така подготвен, как да гласувам, вече знам как да 
гласувам за тази точка. Искам да отбележа няколко неща – много се извинявам казвал съм го и преди, 
хубавото е, че си повтарям това, което казвам, оказа се, че част от съветниците са по-подготвени от 
Общинска администрация по случая, което е много радостно, което ме води до извода, че наистина 
трябва да си контактуваме малко повече преди да влязат тези докладни записки тук. От всичките 
изказвания, най-хубавото е, че нямаше никакви политически окраски в една или друга посока, 
напротив, слушах предложения, които наистина Кмете, Вас да ви защитят. В смисъл, ако направим 
еди какво си, еди как си ще реагират хората. Факт е, че става въпрос, ние като община и с д-р 
Джурджов това го коментирахме, този сега дали и земеделски производител, дали не е, ние сега какво 
искаме, искаме да съберем пари. Дайте да го дадем на човека, за да може да вземем парите, а пък той 
дали е производител, има едно Министерството да се прави проверка дали отговаря на Закон или не 
отговаря. За нас е важно дали да се пасат животни или да се коси, хубаво плюс едни пари още по-
хубаво. Това, което искам да кажа накрая и предлагам е, че ние тази точка трябва да я прецизираме, 
защото и д-р Джурджов е прав, защото и по тези събрания наистина е много сложно, защото и това го 
знам от опит, знаете колко е трудно да накарате всеки един да дойде да се подпише и кметовете 
трябва много време да отделят, не знам имат ли много време или нямат, но тъй като става въпрос за 
европейски пари и проекти взимат тези, които са активни. Т.с., ако си активен учиш се да правиш 
проекти и знаеш какво да правиш или изпълняваш условията ти получаваш парите, а не да идва 
Кмета да ти вика – ела се подпиши. Аз, ако съм животновъд и искам да взема от тези пари аз ще се 
интересувам и ще отида накрак при Кмета, така че може да се измисли технология било по 
радиоточката, било залепено някъде и този, които е активен да си вземе парите, да ме прощавате, но 
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не сме всички равни разбирам, няма как и аз искам да е социализмът, ама не става. Този, които е 
активен да си вземе парите, това е принципът на раздаване в ЕС. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Станоев за принципното изказване. Други 
желаещи да се изкажат. Кмета на д-р Йосифово иска да вземе отношение, разрешавате ли да му дадем 
думата? Заповядай Цело Илиев. 

Г-Н ЦЕЛО ИЛИЕВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмет, у-ми г-да Зам. Кметове, у-ми 
общински съветници, искам да споделя нещо – не от вчера съм в този цирк на подобна работа в д-р 
Йосифово и най-вече в земеделието. Имам 15 години, като Председател на стопанството и вече втори 
мандат Кмет. Много се зарадвах от последно изказващия се изминавам се и лично искам да Ви 
поздравя и да Ви видя после, ако ми разрешите. Искам да споделя нещо, което се случи в д-р 
Йосифово едно от най-големите села в Община Монтана. Няма човек в тази зала, които да не знае, че 
най-хубавата овцеферма в бившия Михайловградски окръг и сега Община Монтана е в д-р Йосифово, 
вече няма помен от нея, но пасищата са на лице с изключение на точно половината, останалата 
половинка са на оземлени хора. В момента има около 1 000 дка пасища и мери на територията на д-р 
Йосифово, но с всеки един от животновъдите и преди и след сме разговаряли и трябва да ви кажа, 
какво е тяхното разбиране. Хората всичко искат да вземат, като му кажеш особено, че ще му дадем 
пари от ЕС – давай ги казва и пита къде да се подпише – и като му кажа, че тази мера, където е 
самолетната писта, която години наред пасат общинските овце и кози и други животни, а те са 
следните, помня ги на изуст и нощес да ме вдигнеш – в д-р Йосифово към днешна дата има 64 крави, 
150 кози, 380 овци, около 4 000 птици и около 100 свине майки, край това е. тези хора, които гледат 
по една, две крави, има трима с по 15; 20 крави, казват така: намери пазар, къде да продадем кравите 
барабар и мен с това, че съм в заеми и не мога да ги връщам. Защото на този човек разяснихме, че 
като вземе земята трябва да се грижи за нея, т.с. мерата, да я почисти, да я окоси, да я натори, с 
грапата да мине, това нещо да го облагороди, да засеем с тревни смески, за които има нужда, най-
елементарно. Не може да има 300 овце в д-р Йосифово и те да не са минали на баня, тук има 
ветеринарен специалист. Не може да не искаш да дадеш един лев за една овца да бъде изкъпана. 
Когато на тези хора, хващам се на това, което разгледахме на две срещи и една в кметството и им 
обяснявам, че фирмата е еди коя си и хората, цитирам следното: ние не възразяваме на 
производителите имам предвид овце, кози и крави да пасат на това място, на което пасем и ние, като 
няма да пречим. Няма да ни пречат с най-елементарното и то е много важно, достатъчно е да ни 
разрешат два пъти да минем през тяхната банята и е достатъчно те да облагородят тези земи. Ние това 
не можем да го направим и нашите хора няма да го направят, защото тези с кравите са хора на 
възраст над 65 годишни. Техните синове и дъщери искат да хапнат парите и снощи ме пита един – 
как да стане далаверата бе Кмете? Иди в Областна дирекция земеделие и се запознай. Нали става 
въпрос да отдадем тази общинска собственост под наем и от нея да вземем средства, които да 
постъпят в хазната на общината и по същата верига течът и надолу до кметствата, безспорно е това, 
но ние не можем говоря за в д-р Йосифово не можем това нещо да го направим, хората искат да 
вземат парите, но не могат да го направят. Моето предложение е следното и завършвам – ако 
фирмата, за която говорим така както пише, че ще поддържа пасищата и няма да ни пречи и ще ни 
помага и ще си плаща и ще облагородява тези пасища да ги вземе, за нас място има и в общинските и 
в държавните и в частните ние това си го правим. Правим и пакости на едните и на другите. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Тодор Тодоров, заповядай. 
Г-Н ТОДОР ТОДОРОВ: Г-н Председател, г-н Кмете, дами и г-да колеги, слушайки на мен ми 

се струва, че тези две докладни трябва да минат наново през комисиите. Не е смешна работата тази, 
която я правим сега. Аз лично не съм убеден с много неща. Много е похотлив въпроса и мисля, че си 
помагаме на всички, като го разгледаме наново и извикаме кметовете на селата, кметовете на селата 
този имот не е техен. Аз много се извинявам, но не може давам го, не давам го, аз така мога да дам 
Франция цяла. Трябва да се мине при хората, при тези, които имат животни, както имаше вече 
предложение, да видим тяхното мнение и тогава, защото както избират Кмета така избират и нас 
хората. Нещата не са трудни, аз имам достатъчно опит с вашите родители по селата, не е лесно, до 
обяд е едно мнението след обяд е друго все по един и същи казус. Така че много внимателно трябва 
да се потрудим, предлагам на ново да мине през комисиите, не сме готови, така мисля аз. Благодаря 
за вниманието. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Има ли други, които желаят да вземат 
отношение? Първо разбира се ще гласуваме процедурното предложение на Тодор Тодоров. Заповядай 
Ангелов. 
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Г-Н РУМЕН АНГЕЛОВ: Г-н Председател, дами и г-да общински съветници, хващам се на 
думите на г-н Тодоров, който казва, че до обяд се мисли едно след обяд друго, искам да ви кажа, че 
тази докладна предния път я гледахме във вида, в които беше за четири села и тогава тя беше 
гласувана с пълно мнозинство, имаше само един въздържал се. Всичките тези коментари тогава 
отново ги правихме на комисии и всичките тези неща ги разгледахме. Защо беше върнато от 
Областен управител? Беше върнато, защото не е трябвало да се разглеждат само за четири села, 
трябвало е да се разглежда за цялата община и ние, затова сме направили тази докладна и този план, 
които план сме го консултирали с всеки кмет на населено място и затова тази докладна е изготвена по 
този начин. По отделните изказващи се, първите предложения, които бяха по техническата част, 
разбира се разумни са това, което Вие предлагате ние го приемаме, това трябва да бъде във вида, в 
които го предложихте, разбира се това ще го реши ОбС. По отношение на другите коментари, които 
Вие казахте за животните, как ще бъдат идентифицирани. Вие знаете, че сега всички животни са 
идентифицирани с ушни марки, тези сведения могат да бъдат взети от РВМС и по този начин хората 
могат да бъдат задължени да си плащат тези такси, които сме ги отбелязали тук, защото всяко 
животно е идентифицирано. Относно смяната на цената от 2,50 лв. аз мисля, че не е коректно това 
сега да го направим, защото всичките тези разговори сме ги водили с тези хора, съобщили сме им 
какви са условията и те са си подали това искане. Сега в хода, това нещо да го промениш като 
условие не е коректно, може да го направим примерно след една година, ако преценим, че тези 
прекалено добре се разбират и че имат възможност да плащат по-голяма цена. Разбира се, че това е 
възможно. Сега коментара за кметовете. Кмета на д-р Йосифово много добре каза, кметовете не са 
обучаваща институция, да обучават земеделските стопани да им казват какво да направят. Този 
земеделски стопанин, които иска да ползва тази субсидия той трябва да направи тази програма. 
Освен, че той ще ползва тази субсидия за пасища, неговата животновъдна ферма трябва да отговаря 
на определени условия, т.с. той трябва да има тези условия и след това да кандидатства за съответни, 
за да може да гледа животните, те не могат да се гледат в условията, в които сега се гледат в момента. 
Конкретно, какво предложеха тези хора? Те предложеха в четири села да разработят тези пасища, в 
момента те са пустеещи, да ги почистят, всички тези услови, които са изредени в тяхната 
инвестиционна програма те ще бъдат изпълнени и най-важното, с което хората биха удовлетворени, 
това, което каза и Кмета на д-р Йосифово те ще изкупуват и продукцията на цялата община, т.с. ще 
изкупуват овчето мляко от всички производители. Не знам дали някои от вас има сведения, но в 
момента овчето мляко му се търси реализация и обикновено по селата получават сирене, т.с. 
проблема с реализацията на продукта е много голяма. Това нещо ще се реши по този начин, защото 
ново нещо ще бъде изкупено. Преценете, но аз мисля, че трябва да дадем този шанс на тези хора. Те 
не са си закупили овцете, защото първо трябва да им се даде сътворената възможност да получат тези 
пасища, а овцете, които те ще закупят казаха, че е някаква особена порода, която искат да развиват в 
нашия край. Затова първото условие е да получат пасищата и тогава вече могат да ги закупят, но това 
не е пречка да отдаването на пасищата. Относно въпроса на д-р Джурджов, разбира се, че напълно 
сме удовлетворили това, което са искали местните стопани, заявили са. В тази докладна виждате, че 
има в Крапчене отдаване на ЕРД, там имаме две искания, удовлетворили сме тяхното искане и след 
това сме дали тази възможност, като пак ви казвам имаме 87 хил.дка по чл.19, които 2012 год. ще 
отпаднат и те по същия начин ще могат да се отдават за по-дълго време, сега могат да бъдат отдавани 
за една година. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Заповядай Бояджиев. 
Г-Н ЛЮБОМИР БОЯДЖИЕВ: Малко далечна тема от моите занимания, но това, което 

чувам смятам да се съобразим с изказването на Кмета, един човек, които дълги години работи в тази 
сфера, познава исканията на стопаните и основно това, че стопаните не могат да поддържат тези мери 
и са съгласни да бъдат поддържани от една фирма, която има възможност. Това, което и Тачи също 
каза, че хубаво имаме земя, има фирма, която ще ги обработва и в същото време ще ги поддържа и 
няма да има нищо против стопаните също да ползват. Така, че това е едно преимущество и според 
мен, да се съобразим с техническите забележки на колежката, да се направят тези промени и да 
гласуваме докладната и предлагам прекъсване на разискванията. 

Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: Искам само една реплика на г-н Ангелов. Относно това, 
че ще могат да се идентифицират животните, това е безспорно, но искам да попитам на тези животни, 
на които искаме да взимаме по 1,00 лв. и по 1,50 лв. таксата конкретно в четири села, защото само 
там определяме пасища за общо ползване, как ще определим, че те ходят да пасат на общинските 
пасища и как ще идентифицираме животните? Има хора, които могат да си пасат животните в 
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собствените си градини, могат да си ги пасат в държавната земя, на държавните пасища. Затова 
казвам, че е абсолютно не възможно контрола за това нещо, което ще го приемем и питам какъв ще 
бъде ефекта и колко пари ще бъдат събрани, за да се стига до това нещо и хората да казват – ти си си 
платил и можеш да пасеш тук, а другия не е платил и не може. Другото нещо, което каза г-н Илиев 
сигурно е така за д-р Йосифово, но не съм сигурна за другите села дали е така. Тук подкрепям г-н 
Йотински, който искаше кметовете на селата, осенено тези кметове на тези села, които сега 
дискутираме да присъстват на комисиите. Не знам защо, ръководството на Общинска администрация 
реши, че ще се изхарчат твърде много пари за командировки, за да присъстват тези кметове. Тези 
неща можеше да са се изчистили там и да не ги дискутираме сега на сесия. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Има две процедурни предложения, едното е за 
прекратяване на разискванията, другото процедурно предложение на Тодоров за отлагане за 
обсъждането за приемане на решение на следваща сесия. Моля ви се без коментари. Живков, искаш 
ли да вземеш отношение? 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Искам, но не мога да се доредя. Георгиев е с предимство. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Георгиев, заповядай. 
Г-Н ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ: У-ми колеги, в предвид на това, че до колкото съм информиран 

следващата ни сесия ще бъде някъде в края на април, ако не се лъжа. Моето предложение е 
процедурно и то е допълнение към предложението на г-н Тодоров, докладната да бъде разгледана на 
извънредна сесия, следващия четвъртък - 01.04.2010 год. с точка единствена.   

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядайте г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, мислех днес по-спокойно 

да гледам дебата в страни. Много специалисти се оказаха по тези въпроси. Нормално е Нистор 
Каменов и Камелия Трифонова да бъдат такива, защото работят или са работили до известно време в 
такива служби и е съвсем нормално да са наясно с проблематиката. Като слушах целия дебат искам 
да кажа, че днес на три пъти ми се налагаше да давам интервюта, какви пари ще влязат в хазната от 
Данък лукс, колко богати хора има и на каква площ живеят, в какви дворци, колко имоти имат. Аз се 
чудех колко конкретен да бъда в нещо, в което никои не знае какво е, защото наслушах се един месец 
на антикризисни мерки. На практика ми е трудно да кажа в томи момент какво ще влезе в хазната, 
както каза г-н Ангелов преди малко, както и от кучетата в тази част. Като ви слушах тук не долових 
някаква интрига на политическа основа, защото нещата се объркаха много в изказванията и в 
предложенията, но останах с впечатлението, аз това много го обичам в кавички, като говоря с 
администрацията те ми обясняват как няма да стане нещо, предварително сме решели, че нещо няма 
да стане и да търсим всички аргументи да не стане. Така казах на една, две други институции, ние сме 
приели едно, две решение в приходната част вие, ако може ги върнете и тях, ако може да няма 
никакви, а след това ще ми искате отчет за изпълнението. Аз също ще говоря на антикризисни мерки 
и ще говоря за приходи и други. Разгеле това е първия бюджет от 7 години, които е гласуван от целия 
ОбС на Монтана и аз мисля, че в тази част и така съм доловил тук приказките, че всички са 
притеснени от ситуацията и Държавата е притеснена, на кого и чия е причината е друга тема. Искам 
да кажа, че има достатъчно такива зами по чл. 19, вие имате вашето основание за отделни 
предложения, вие това го направихте, имаше грешки. Кметовете не може да се каже, че не са 
информирани, защото бяха на предишната сесия, когато го гласувахте това нещо, т.с. те знаят. Аз 
няма да ги обучавам, това са пряко избрани хора тук има на Благово, Вирове и д-р Йосифово, аз не 
мога, колкото и да искам да се намесвам и да ги карам да правят неща извън онова, което го няма в 
Закона. Затова попитах в кой Закон и къде пише. Сега ги натискам за административни такси, за 
Данък сгради и такса смет много здраво, защото навсякъде в страната всеки иска да има някакъв 
ресурс, защото такава е картината кризисна е, нормално е да предложиш някакви варианти и някакви 
мерки. Искам да кажа и нещо друго, предложенията на Тодор Тодоров и на Ивайло Георгиев, ако го 
отложим за следваща сесия това ще приключи, това искам да кажа. Този дебат просто ще отпадне, 
никои няма да се интересува повече от тази тема. Тези, които са питали в това число и мой приятели, 
който питаха в селата не са си платили таксите и другите неща, това така ще си остане. Едно от 
малкото разумни предложения, което беше направено, как да вдигнем прихода от чл. 19 от земите, 
гласувахме и коригирахме. Оказа се, че вие сте ме обрекли предварително по тази тема, защото като 
минат субсидиите и интереса към това нещо ще изчезне. Няма никакъв проблем, нищо няма да 
направим пак и това ще бъде кръгла нула. Тогава на отчета през юли месец, живот и здраве, когато 
коментираме мерки, няма да се изненадвате, какво ще покажем. Нямам никакви притеснения от 
свързвани фирми, лица и други, нито към някого от Общинската администрация, нито към някои от 
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вас. Мисля, че имаше коректно изказване на Кмета на Йосифово в тази част. Какво е направено, дали 
са запознати, дали не са запознати и какво ще се случи от тук на татък. Никои няма да отиде да прави 
навеси и да се занимава с тези рекултивации извън възможността, ако има някаква субсидия и 
някакъв начин да я прибере. Аз ще се съобразя с вашето мнение, защото вие ще вземете крайното 
решение дали да направим нещо или не. За съжаление не можем да го отлагаме, това само искам да 
кажа, защото като го отложим още веднъж темата е изчерпана и не е необходимо повече да 
разсъждаваме. Предприето е, коментирано е, много предложения има от там, каквото решите и 
прецените това. Подозирам обаче, че ако не се случи нищо в тази част и Ангелов е прави не може да 
си говорил с хората за едни неща първия път, такъв подход според мен е некоректен. Ако всеки от вас 
прояви подобен интерес и един път му кажат – да ето ти я цена, тарифа – ако искаш си преценяваш и 
се хващаш на хорото, като не си ходи. Но аз да почвам да смятам предварително, как трябва да му го 
умножа по две или по три и колко много той щял да изкара от там, значи за спорта и за кафявите ми 
очи естествено, че нито един от тях няма да работи, като залага нещо там, той очаква нещо да изкара. 
Такъв подход предварително да му смяташ, колко много ще забогатее и дай да му вдигнем, да той е 
хубав аз не бих се отказал от никакъв приход, но все пак трябва да има някакво коректно отношение, 
защото като мине определени граници той те задрасква като община. Имаха вариант казаха във 
Видин и Враца и нека да се упражняват по онези земи и по техните тарифи. Затова ви моля така както 
разбира се съвестта и разбиранията ви налагат, защото не видях тук политически задевки, образно 
казано това направете. Променете го и го коригирайте, но да не го отказваме, защото при трети ход 
назад те също не го приемат сериозно това или го гласувайте против. Това, което е необходимо да 
бъде направено е направено, този които е поискал да получи информация, да, но на сила да наливаш 
и да ходиш от врата на врата да обясняваш колко са важни плюсовете и придобивките от подобно 
нещо. Онова, което е необходимо е направено, можеш да се информираш, не можеш да кажеш, че 
някои е направил нещо зад гърба ти и ти не си знаел за подобно нещо, такъв случай за оплакване 
засега няма. Разбира се, когато опре работата до субсидиите сигурно тогава ще има. Това 
предложение все пак има отношение конкретно към бизнес, така го приемам и към приходната част. 
Каквото прецените и решите, това направете, но нека да я приключим тази тема днес и да е ясно в 
тази част, че не е необходимо повече да се упражнява. 

  Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Преминаваме към гласуване на процедурното 
предложение направено от Бояджиев и от Тодоров. Първо по отношение на прекратяване на 
разискванията, моля онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията да гласуват „за” 
прекратяване на разискванията 

„за” – 27,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
Приема се 
Преминаваме към гласуване процедурното предложение направено от Тодор Тодоров и 

допълнено и конкретизирано от Ивайло Георгиев за 01.04, моля онези от вас, които са „за” да бъде 
отложено приемането на решение по тази точка от Дневния ред за следваща сесия, която да бъде на 
01.04.2010 год. да гласува  

„за” – 7,  
„против” – 14,  
„въздържали се” – 6 
Не се приема  
Преминаваме към гласуване по реда на предложенията, като съответно ще се съобразим с 

мястото им в проекта за решение. Преминаваме към предложенията на Камелия Трифонова, искам да 
уточня следното в т. ІІ, където пише, както следва и след това е приложена таблицата с имотите, 
които са предложени за отдаване под наем и другите, които са предложени за общо ползване и т.н., да 
бъде съгласно Приложение №1, като това приложение да бъде таблицата, която е предложена тъй 
като иначе в самото решение ще придобие един километричен вид. По време на комисиите, 
администрацията е заявила, че за седем от имотите има друга сигнатура, не е тази, която 
първоначално ви е раздадена. Става въпрос за промяна на номерата на имотите с пореден №21 
Вирове и имотите, които са в с.Смоляновци – 99; 100; 101; 102; промените са само в номерата на 
имотите. Има я новата таблица, която е приложена към Докладната записка. Това се отнася до 
техническа корекция и няма защо и не е необходимо да бъде гласувано. Гласуванията по 
предложенията ще бъде с обикновено гласуване и след това цялото решение ще гласуваме поименно. 
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По предложението на Камелия Трифонова по т.ІІІ Вместо „гори” да бъде „храни”, в т.1 гласуваме „Да 
поддържат минимална гъстота от 0,15 животински единици на хектар или ..” след това да се допълни 
с предложението. По тази т.ІІІ, след т.4 да бъде записано „както и следните условия”. Гласуваме по 
т.ІІІ предложенията на Камелия Трифонова. Моля онези от вас, които са „за” тези предложения да 
гласуват „за” 

„за” – 26,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 1 
Приема се 
След това гласуваме искането за отпадане на т.VІ от решението и т.14 и т.15 от годишния 

план за паша по отношение на таксите за глава на ЕРД и ДРД да отпадне. Моля онези от вас, които са 
„за” предложенията на Камелия Трифонова за отпадане на тези точка да гласува 

„за” – 9,  
„против” – 6,  
„въздържали се” – 10 
Не се приема  
Следващото предложение е по отношение на записа, който е за увеличаване на наемната цена 

от 2,50 лв. на 5,00 лв. на дка за ползвателите на пасища с цел поддържане, това е по т.13 от годишния 
план за паша. Които е за това допълнение „и 5,00 лв./дка за ползвателите на пасища с цел 
поддържане”, моля онези от вас, които са „за” това допълнение да гласуват   

„за” – 4,  
„против” – 14,  
„въздържали се” – 10 
Не се приема  
Други предложения от залата не бяха направени. Остава предложението на двете комисии по 

Общинска собственост и ПК по ТСУ, което като текст е пред вас и фактически да вземе мястото си 
като т. VІІ преди Възлага на Кмета на общината изпълненото на горното решение, ако се приеме. 
Чета го: „Преди сключване на договора с наемателя кметовете и кметските наместници на 
съответните населени места да изготвят списъци на всички регистрирани и не регистрирани 
земеделски стопани – собственици на животни да им разяснят условията за участие или не участие в 
разпределението на полагащите се субсидии, съгласно СЕПП, както и задължението им по подържане 
на мерите и пасищата в добро екологично състояние” – това е текста които е приет от двете комисии 
и на днешното заседание трябва да го гласуваме. Моля онези от вас, които са „за” включване на този 
текст да гласува „за”  

„за” – 10,  
„против” – 8,  
„въздържали се” – 10 
Не се приема  
Вече сме уточнили текста, които трябва да прогласуваме поименно с направените корекции, 

които току що гласувахме. Има ли някакъв пропуск? Не виждам. Моля поименно гласуване. За 
приемането на това решение ни е необходимо мнозинство от 2/3 от общия брой на Общинските 
съветници.   

   
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова Въздържал се 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев Въздържал се 
Ант. Александрова ----  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов Въздържал се  Нистор Каменов Въздържал се 
Веселин Игнатов ----  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов Въздържал се  Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
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Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев За 
Иван Славчов Въздържал се  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  Въздържал се    

    
21 / 0 / 7 
Трябва да имаме 23 гласа „за” от общия брой, които е 33-ма. Приемаме го за прието, но 

Областния управител може да ни върне това решение, поради тази причина, че няма още два гласа. 
Г-Н ЛЮБОМИР БОЯДЖИЕВ: Предлагам прегласуване. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има предложение за прегласуване, на което не мога да откажа, 

причините не ги сочи, но така или иначе има такова предложение. В режим на прегласуване сме 
поименно гласуване   

    
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова Въздържал се 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев Въздържал се 
Ант. Александрова ----  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов Въздържал се  Нистор Каменов Въздържал се 
Веселин Игнатов ----  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев За 
Иван Славчов Въздържал се  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  Въздържал се    

 
22 / 0 / 6 
Обявявам го за прието. 
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Аз мисля, че текстът е приет с мнозинство 2/3 и от там нататък 2-3 от 33 

са 22 и мисля, че това е безспорен резултат. Благодаря на тези, които подкрепиха и благодаря на тези, 
които промениха вота. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря за уточнението. Обявявам за прието решението с 22 
гласа „за”, няма „против” и 6 „въздържали се”. 

Ако не беше прието щеше да ни пустеят мерите и пасищата. 
 

Решение 
№ 444 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 37о и чл. 37п от ЗСПЗЗ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

І. Приема приложения годишен план за паша. 
ІІ. Дава съгласие за предоставяне на мери и пасища на територията на община 

Монтана за общо и индивидуално ползване за срок до 5 г., съгласно Приложение №1. 
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ІІІ. Задължава наемателите на пасищата и мерите да ги ползват в съответствие с 
условията за поддържане на земята в добро екологично състояние, одобрени със заповед № 
РД 09 990/23.12.2009 г. на Министъра на земеделието и храните, а именно: 

1. Да поддържат минимална гъстота от 0,15 животински единици на хектар или да 
извършват минимум 1 коситба за съответната година - до 15 юли за равнинните райони и до 
15 август за планинските райони включени в обхвата на необлагодетелстваните планински 
райони. 

2. Да почистват нежеланата храстовидна растителност (къпина, шипка и др.). 
3. Да опазват задължително земеделските площи в близост до гори от навлизането 

на дървесна и храстовидна растителност в тях. 
4. Да провеждат борба с агресивни и устойчиви растителни видове (орлова 

папрат, чемерика и др.) 
- както и следните условия:  
5. Да не променят начина на трайно ползване на пасищата и мерите и да ги 

ползват по предназначение. 
6. При ползване на мерите и пасищата, определени за общо ползване да заплащат 

съответните такси. 
ІV. Община Монтана е длъжна: 

1. Да предостави мерите и пасищата за ползване на желаещите земеделски 
стопани или техни сдружения, собственици на регистрирани във ветеринарната служба 
селскостопански животни или на лица, които са поели задължение да ги поддържат в добро 
земеделско и екологично състояние. 

2. Да поддържа пасищата и мерите за общо ползване в добро земеделско и 
екологично състояние. 

3. Да предоставя на земеделските стопани – собственици на животни, включени в 
приложените списъци, заверено от кмета на общината копие на решението за определяне на 
ползването на мерите и пасищата, след представяне на документ за платена такса за общо 
ползване на мерите и пасищата. 

4. Да контролира спазването на задълженията на наемателите, ползващи 
общинските мери и пасища. 

V. Решението на общинския съвет гр. Монтана е правно основание за общо ползване 
на мерите и пасищата за целите на чл. 41 от Закона за подпомагане на земеделските 
производители. 

VІ. Да се допълни в чл. 57 от Наредбата за определяне и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територията на община Монтана - точка 8. Годишна 
такса за общо ползване на мерите и пасищата в размер на: 

- 1 лев за брой ДРД (Дребен рогат добитък) 
- 1.50 лева за брой ЕРД (Едър рогат добитък). 
VІІ. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горните решения. 
 
ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-61/12.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно предварително съгласие за промяна на предназначението 
на пасища, мери и пасища с храсти за неземеделски нужди, в землищата на с. Долно Белотинци, 
с. Николово, с. Крапчене и с. Стубел, Община Монтана и за учредяване на ограничени вещни 
права и сервитути. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т. 12 от днешния Дневен ред, със сигнатура 

61. Вносителите? Няма. От залата има ли? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване на това 
предложение за решение 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова Въздържал се 
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Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова ----  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов Въздържал се  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ----  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев За 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  Въздържал се    

 
25 / 0 / 3 
Приема се 

Решение 
№ 445 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 25, ал. 5 и чл. 19, ал. 9, т. 1, във връзка с ал. 4, т. 5  от Закона за 

собствеността и ползването на земеделските земи 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Дава предварително съгласие за промяна предназначението на пасища, мери и 

пасища с храсти по чл. 19 от ЗСПЗЗ за собствени неземеделски нужди и за учредяване на 
ограничено вещно право на строеж и сервитути за срок от 20 г. на „УИНД ПАУЪР 
БЪЛГАРИЯ 2“ ЕООД, БУЛСТАТ 175388863, със седалище и адрес на управление гр. 
София, район „Витоша“, бул. „ Братя Бъкстон“ 70, бл. 6А, представлявано от Дитмар 
Волфганг Кеш, на следните обособени със скици-проекти имоти в землищата на с. Долно 
Белотинци, с. Крапчене, с. Стубел и с. Николово, Община Монтана: 

 
№ Землище Имот № Образу 

ван от 
имот № 

Кате
го 

рия 

Начин на трайно 
ползване 

Местност Площ на имота 
(дка) 

1 Д. Белотинци 800393  ІХ Пасище с храсти Бролешка ливада 2.884 
2 Д. Белотинци 800652 800625 ІХ Пасище, мера Бролешка ливада 0.644 
3 Д. Белотинци 800655 800644 ІХ Пасище, мера Бролешка ливада 6.292 
4 Д. Белотинци 800657 800644 ІХ Пасище, мера Бролешка ливада 0.323 
5 Д. Белотинци 800659 800644 ІХ Пасище, мера Бролешка ливада 1.908 
6 Д. Белотинци 800660 800644 ІХ Пасище, мера Бролешка ливада 5.814 
7 Д. Белотинци 800664 800644 ІХ Пасище, мера Бролешка ливада 11.069 
8 Д. Белотинци 800665 800644 ІХ Пасище, мера Бролешка ливада 8.072 
9 Д. Белотинци 800666 800644 ІХ Пасище, мера Бролешка ливада 11.025 
10 Д. Белотинци 800667 800644 ІХ Пасище, мера Бролешка ливада 8.507 
11 Д. Белотинци 800671 800644 ІХ Пасище, мера Бролешка ливада 0.910 
12 Д. Белотинци 800675 800648 ІХ Пасище с храсти Бролешка ливада 0.101 
13 Д. Белотинци 800677 800648 ІХ Пасище с храсти Бролешка ливада 11.374 
14 Д. Белотинци 800679 800648 ІХ Пасище с храсти Бролешка ливада 1.116 
15 Д. Белотинци 800681 800648 ІХ Пасище с храсти Бролешка ливада 6.814 
16 Д. Белотинци 800684 800631 ІХ Пасище с храсти Бролешка ливада 0.473 
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17 Д. Белотинци 800687 800385 ІХ Пасище с храсти Бролешка ливада 4.219 
18 Крапчене 125028 125026 Х Пасище, мера Пъстрина 0.201 
19 Крапчене 125030 125026 Х Пасище, мера Пъстрина 1.843 
20 Крапчене 125034 125026 Х Пасище, мера Пъстрина 2.180 
21 Крапчене 125035 125026 Х Пасище, мера Пъстрина 3.172 
22 Крапчене 125038 125026 Х Пасище, мера Пъстрина 1.728 
23 Крапчене 125040 125008 Х Пасище, мера Пъстрина 0.194 
24 Крапчене 125041 125008 Х Пасище, мера Пъстрина 0.598 
25 Стубел 000011 000007 Х Пасище с храсти Враждилица 1.657 
26 Стубел 000012 000007 Х Пасище с храсти Враждилица 11.025 
27 Стубел 000029 000007 Х Пасище с храсти Враждилица 1.306 
28 Стубел 000030 000007 Х Пасище с храсти Враждилица 11.025 
29 Стубел 000058 000028 Х Пасище с храсти Еричището 1.693 
30 Стубел 000089 000028 Х Пасище с храсти Еричището 2.657 
31 Стубел 000099 000097 Х Пасище с храсти Гладно поле 6.439 
32 Стубел 000101 000098 Х Пасище, мера Гладно поле 4.586 
33 Стубел 000103 000098 Х Пасище, мера Гладно поле 0.677 
34 Стубел 000111 000082 Х Пасище с храсти Станците 0.085 
35 Стубел 000114 000082 Х Пасище с храсти Станците 0.603 
36 Стубел 000116 000082 Х Пасище с храсти Станците 5.156 
37 Стубел 000117 000082 Х Пасище с храсти Станците 3.222 
38 Стубел 000118 000082 Х Пасище с храсти Станците 11.025 
39 Стубел 000121 000084 Х Пасище с храсти Станците 3.687 
40 Стубел 000138 000084 Х Пасище с храсти Станците 3.302 
41 Стубел 000139 000084 Х Пасище с храсти Станците 0.852 
42 Стубел 000140 000084 Х Пасище с храсти Станците 6.785 
43 Стубел 000163 000039 Х Пасище с храсти  4.798 
44 Стубел 000169 000039 Х Пасище с храсти  4.544 
45 Стубел 000176 000039 Х Пасище с храсти  1.807 
46 Стубел 000177 000039 Х Пасище с храсти  1.347 
47 Стубел 000182 000039 Х Пасище с храсти  11.025 
48 Стубел 000184 000039 Х Пасище с храсти  1.855 
49 Стубел 000185 000039 Х Пасище с храсти  1.186 
50 Стубел 000190 000039 Х Пасище с храсти  5.728 
51 Стубел 000191 000039 Х Пасище с храсти  5.153 
52 Стубел 000194 000039 Х Пасище с храсти  11.025 
53 Стубел 000199 000039 Х Пасище с храсти  11.025 
54 Стубел 000211 000039 Х Пасище с храсти  11.024 
55 Стубел 000215 000039 Х Пасище с храсти  11.025 
56 Стубел 000216 000039 Х Пасище с храсти  6.548 
57 Николово 000563 000558 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 1.800 
58 Николово 000565 000558 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 3.212 
59 Николово 000566 000558 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 0.539 
60 Николово 000568 000558 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 4.270 
61 Николово 000569 000558 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 0.038 
62 Николово 000570 000558 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 1.021 
63 Николово 000571 000558 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 4.933 
64 Николово 000574 000558 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 0.166 
65 Николово 000576 000558 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 0.578 
66 Николово 000577 000558 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 6.975 
67 Николово 000579 000558 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 0.535 
68 Николово 000581 000558 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 1.026 
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69 Николово 000583 000558 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 0.253 
70 Николово 000584 000558 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 7.291 
71 Николово 000586 000558 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 2.650 
72 Николово 000587 000558 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 10.719 
73 Николово 000593 000246 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 0.154 
74 Николово 000594 000246 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 0.234 
75 Николово 000596 000246 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 1.040 
76 Николово 000599 000246 ІХ Пасище с храсти Малата зареда 0.570 

 
2. Определя срок на валидност на предварителното съгласие 2 години. 
3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горните решения. 

 
ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-63/19.03.2010 г. Докладна записка от Светлин Николов – 

Председател на ОбС – Монтана, относно избор на съдебни заседатели на Районен съд – Монтана 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т. 13 от днешния Дневен ред, относно избор 

на съдебни заседатели в Районен съд - Монтана, които съгласно ЗСВ, ОбС е в правото си да предлага 
и те да бъдат съответно утвърдени за участие в съдебни заседания, в които участват съдебни 
заседатели. Пред вас е докладната записка. Искам да ви информирам, че подходихме както при 
определянето на съдебните заседатели за Окръжен съд с разпределение на квотите, като 
разпределенията бяха 17 за коалиция „Заедно за Монтана”, за „ГРЕБ” – 14, за „БСП” – 10, „АТАКА” 
– 3 и 1 за независимия Общински съветник, които да бъдат предложени. Такива предложенията бяха 
направени съответно с документите, които се полагат да се предоставят в Районния съд, а те от своя 
страна за утвърждаване в Окръжен съд – Монтана. От предложения ви списък, които има искам да 
направя следните промени тъй като от коалиция „Заедно за Монтана” преди започването на 
заседанието направи следните предложения за промяна в т.15 Жасмина Петрова Цолова отива в 
резервите, на нейно място влиза Стефан Ангелов Рангелов. От списъка №16 Венета Замфирова 
Петрова отпада и на нейно място има предложение ново Илка Иванова Иванова. Това са промените, 
които са уточнени от коалиция „Заедно за Монтана” и които нямаме основание да не приемем. Има 
ли някои, които желае да вземе отношение по така направените предложения? Не виждам. Това 
гласуване е на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА се приема с обикновено мнозинство. Моля 
онези от вас, които са „за” одобряване на това решение да гласуват  

„за” – 22,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 1 
Приема се 

Решение 
№ 446 

          На основание чл. 68, ал. 1 и във връзка с чл. 37, ал. 1 от Закона за съдебните 
заседатели  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет – Монтана предлага 44 /четиридесет и четири/ кандидати за 
съдебни заседатели в Районен съд – Монтана за мандат 2010 – 2015 година, както следва: 

1. Катя Цветкова Апостолова  
2. Тонка Василева Генадиева  
3. Петкана Димитрова Кюфова  
4. Цветан Асенов Станев  
5. Венелинка Луканова Еленкова  
6. Красимира Каменова Якимова  
7. Ивайло Йосифов Трифонов  
8. Емилия Кирилова Ангелова  
9. Емилия Александрова Петкова  
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10. Емилия Иванова Велкова  
11. Соня Цветанова Петкова 
12. Бонка Първанова Борисова  
13. Виктория Иванова Стоичкова  
14. Елза Димитрова Петрова  
15. Стефан Ангелов Рангелов  
16. Илка Иванова Иванова  
17. Тодорчо Вътков Тошев  
18. Марияна Кирилова Ненова 
19. Евгения Ангелова Рангелова 
20. Катерина Фидосова Георгиева 
21. Боряна Цветанова Костова 
22. Радостинка Христова Ерменкова 
23. Янка Рангелова Георгиева 
24. Девилия Петрова Георгиева 
25. Иван Господинов Въглярски 
26. Анка Петрова Йорданова 
27. Валентина Методиева Белчева 
28. Десислава Станчева Георгиева 
29. Теменужка Замфирова Иванова 
30. Емил Иванов Стефанов 
31. Лилия Венкова Тодорова 
32. Милчо Цветанов Крумов 
33. Маргарита Димитрова Луканова 
34. Лилия Пламенова Ананиева-Пенева  
35. Евгения Гергова Аспарухова 
36. Дамян Боянов Дамянов 
37. Босилка Антониева Янкова 
38. Боряна Димитрова Георгиева 
39. Райна Иванова Градинарска 
40. Стефан Димитров Стефанов 
41. Виолета Георгиева Тодорова 
42. Венка Иванова Ячева 
43. Йорданка Димитрова Каменова 
44. Нели Пантова Иванова  

Резерва: 
Асен Петров Асенов 
Миланка Миланова Василева  
Лъчезар Кръстев Иванов 
Надка Ангелова Пешева 
Симеона Ненчова Атанасова 
Жасмина Петрова Цолова 

2. Задължава Председателя на Общински съвет - Монтана да направи необходимато за 
представяне необходимите кандидатури и комплект от документи в Районен съд – Монтана. 

 
ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: Питания. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към последна точка - Питания към Кмета на 

Община Монтана. На миналата сесия бяха направени две питания от г-н Тодоров, на които той е 
получих писмен отговор. Ако желае да изрази своето отношение към отговорите, които е получил? 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Едното беше за пл. ”Алеко Константинов” и отговорът е, че 
гаранционния срок на тази настилка не е изтекъл и че е сформирана комисия, която ще извърши 
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оглед и установяване на размера на компрометираните участъци, след което ще бъдат предприети 
нужните действия. Питането ми е, кога ще има реален резултат и ако можете да кажете, до кога е 
срокът? По другия отговор нямам въпроси. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Другия въпрос беше по отношение на брезите, които се вадят, 
те са преместени в „Монтанензиум”. Има ли други питания към Кмета на общината? Юлиан 
Александров, заповядай. 

Г-Н ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, колеги, имам три питания, 
две от тях са свързани с фирма Чистота и едното е, с което започвам. 

- В Монтана се движат някакви кучата с марки на ушите, но те не са безопасни. След като са 
собственост на общината по Ваши думи г-н Славчов, значи общината трябва да им направи жилища. 
Защото родителите се движат с някакви антикучешки устройства, защото ги е страх, че децата им 
може да бъдат нападнати от тези кучета. Как ще се развие въпроса с тези кучета и изобщо какво ще 
бъде решението? Това ми е първия въпрос. Втория ми въпрос е за качеството на закупуваните кофи 
тип бобър по селата. Всичките, където миналата година се сложиха сега са изпочупени, капаците 
зеят, идва колата, която ги тръска допълнително и те хептен издават багажа. По селата боклука си е 
извън кофите. Третия ми въпрос е гробищният парк. Трябва ли някои да подсеща фирма Чистота, че 
особено гробищния парк около новите гробове там, където е по-често посещаемостта и се носят цветя 
да не се образуват нерегламентирани сметища, да се сложат кофи, а вече създадените такива да бъдат 
почистени. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядай Станоев. 
Г-Н СТАНИСЛАВ СТАНОЕВ: Г-н Кмете, ако може да се каже, че е хубаво, че в цялата 

страна излязоха дупки да не се упрекваме, че само ние не сме си свършили работата. Много дупки 
тази година, никога не е било толкова много. Да питам ли за това качество, не знам колко време им е 
гаранцията. Второто, понеже и мен ме питат, аз даже на предния бюджет бях споменал улица една, 
беше обещано, че поне дупките ще се оправят. Не съм смял да дойда да питам, защото знам как сме с 
парите, но пак мен ме пипат. Ще има ли възможност поне това, което е пропаднало да се оправи? 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря за питането за дупките. Заповядай Джурджов. 
Г-Н ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Г-н Кмете, две питания имам. Има решение на ПК по Бюджет 

и финанси, Общинска администрация да излезе с решение, относно ОМЦ – Монтана, прословутото 
ОМЦ, с мерки за стабилизиране. Отложиха се едни пари от минали сесии, трупат се лихви, ще се 
правят ли ремонти или ще чакаме да падне покрива, защото зимата бяха подредили кофи. Мисля, че 
Общинска администрация трябва да изпълнява решенията на отделните комисии. Второто е във 
връзка Чистота, поне в Жерави идва камионна, няма значение разделно събиране, всичко накуп. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Любомир Бояджиев, заповядай. 
Г-Н ЛЮБОМИР БОЯДЖИЕВ: Питането ми е с една сериозна давност. Паркинга, който е от 

към горското за поредна година се наводнява, пълни се с вода, не поема канала, които е от към входа 
на гимназията. Разговарях с г-н Станоев те нямат нищо против да осигурят техника и да помогнат с 
техните малки багерчета да се изкопае, за да се включи към канала, само трябва да се осигурят тези 
по-широки тръби, ако може да се съчетае по този начин, за да може да го отводним този паркинг, 
защото когато дойде и голямата вода откъм Парта влиза в тиристорното на театъра, а там е високото 
напрежение и може да стане беля. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря за питанията. Найден Найденов. 
Г-Н НАЙДЕН НАЙДЕНОВ: Само едно допълнение към въпроса на г-н Станоев за дупките. 

Интересува ме има ли някаква технология, по която правят ремонтите на дупките и запълването. 
Защото това, което наблюдавам, като мина покрай някоя кола, която работи ми се струва, че го прави, 
колкото да ги запълни тези дупки? Дали има фирма, която е работила по запълване и изкърпване на 
пътищата и е санкционирана, затова че гаранционните срокове не отговарят на нормите? 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Има ли други питания? Заповядай Тодоров. 
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Аз искам само да подсетя за питането, което остана за Синята 

зона. Другото нещо, аз не знам като питане ли да го направя или като предложение. Онзи ден до 
„Галант” има едни шахти с бетонирани капаци, на които бетонът е паднал, стърчат едни железа. 
Идваха Гражданска защита слага едни палета, за да не падне някой, там има е деца. Предполагам, че 
това не е само там, като предложение да се проверят тези неща и ако има някъде такива капаци в 
лошо състояние да бъдат подменени евентуално. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Заповядайте г-н Кмете. 
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Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, аз ще се опитам да 
отговоря на всичките въпроси и ще ви помоля, ако не сте доволни от отговора ще го направя и 
писмено. Искам съвсем конкретно да кажа и ако се разберем да не се налага да пишем, разбира се, ако 
е необходимо ще го напиша по-важното е да свършим работа. Започвам по ред, д-р Юли Александров 
темата с кучетата е една от най-любимите ми в кавички. След днешното заседание на ОбС ще имам 
28-ма жалба от Лом, има една организация от трима човека и една друга екологична тук, в която са 
пак трима, по която не налага да обяснявам за стотен път, че най-добрия приют в България според 
оценките на всичко контролни органи е приютът в Монтана. Поради тази причина е едно настървение 
и атака в тази посока, значи има Закон, който казва какво става с кучетата и нас ни следят 
непрекъснато, затова дали се отнасяме хуманно. Последното искане и последната атака беше, че 
когато ги оперират температурите не са 18º. Аз не съм сигурен, че Центъра за спешна помощ има 
такива условия, каквито ни карат в момента да направим в тази част. Един съветник Найденов ми 
каза, ние се отказахме от колата за детска млечна кухня за децата, но за сметка на това ме задължиха 
да купя колата за кучетата. Едно от нещата, които ги правя под натиск, като предложение, заради 
няколко природозащитни организации, които пишат нонстоп и ни проверяват по 100 пъти на ден. 
Това д-р Александров е начинът, по който ще видиш такива кучета с марки на ушите, защото ние сме 
длъжни да предприемем действие и да ги върнем обратно от там, от където сме ги взели. Разгеле в 
последната седмица имаме три искания и три питания в това число на РПУ на Даниел Псалтиров и на 
другите, които дават отделни зони в Солимагина ливада и не само там, където хората недоволстват от 
подобно поведение и отношение и наистина се притесняват за децата си, които минават там. 
Предприели сме действия, предприемаме действия ние сме длъжни след, като го обработим да го 
върнем там, от където сме го взели. Има партизанско движение ХІ Век на щатни и не щатни, има 
трима в града, които не следят нонстоп, затова дали точно така сме реагирали. За сметка на това 
колегите ми в другите общини са леко облагодетелствани, които ползват приют, защото натиска, 
атаката и проверките са при нас. За съжаление от хора, които не са от Монтана, но това ги интересува 
те са обработили кучетата в Лом и поради тази причина сега се занимават с нашите. Това, което мога 
да кажа е, че реагираме съгласно законите и тук имаме по при жалби на седмица, няма друга такава 
дейност на общината, която е подложена на тотален мониторинг и натиск за хуманно отношение към 
кучетата. 

Г-Н ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Ако куче ухапе някое дете или човек, кой ще отговаря? 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Ако отворя една скоба този скандал, които гръмна в Словения от 

миналата седмица за содомия на депутат и сапук на Министър, заради подобни действия, който 
гръмна пак заради такива организации, които сега са в несвяст от подобни действия на хора от най-
високо ниво, които ги запазиха единия път, втория път ги хванаха в не много лицеприятни пози и си 
заминаха от тази земя. Точно по този начин всяка седмица ние отговаряме на по три жалби имаме по 
три проверки от всички без изключение. Това, което можем да направим е да спазваме законите и ние 
ще продължим да ги спазваме. Там, където имаме информация за агресивни кучета и за други, 
миналата година направих една комисия и лъснах на първата страница на Стандарт, че правя шайка 
от ловци за преследване на кучета, в това число има болни кучета, има агресивни кучета. Искам да 
кажа, че този въпрос не сме го оставили на автопилот, но понеже са ясни подбудителите и действията 
в тази посока, вкарваме СОД, щяха да ни спрат кучкарника, че нямаме интернета и температурата в 
три последни дни не е толкова градуса, каквито казах, че в Центъра за спешна помощ не е такава. 
Толкова по темата кучета. Ще предприемем действия. Давайте ми писмени сигнали, дайте ми 
обратни сигнали, защото ми омръзна само да получавам сигнали от двама или трима човека за не 
хуманно отношение. Втората тема е бобърите. Значи, тази година имаме заложени средства за 
бобъри. Бобъри не правим ние в общината, а ги правят на две или три места, от където са всичките. 
Да, има счупени колела, във Враца МОСВ изпълнява почти всички поръчки, т.с. онова, което го има 
като технология и което отговаря на условията ние сме го спазили. Май месец излязат още счупени, 
когато са баловете и празниците или като ги извадиш три пъти от езерото на Монтето няма как нещо 
да не е счупено. Има лицензирани фирми в България, които отговарят за бобърите. Третия въпрос за 
чистотата на гробището вътре, това е на друга общинска фирма, но не на чистота, това е на Обредни 
дейности. Това, което имаше като заявки според приходната част и според парите сме дали, 
прехвърлили сме пари и това е на ОП Обредни дейности, не Чистота, която се грижи за 
организацията. Разбирам притеснението Ви, защото като се ходи по-често по обясними причини там, 
ще зададеш този въпрос. Част от текущия ремонт извън миенето и чистенето също по централната 
алея на гробищния парк. Това са отговорите д-р Александров на Вашите питания. 
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Сега отговарям на г-н Станоев и в частност на Найденов. Искам да кажа, че тази година има 
заложени пари за текущ ремонт. Ремонтите са два вида основен и текущ както знаете и няма община, 
която да си позволи да прави само единия или само другия. Това, което го има като пари е 240 
хил.лв., като приспаднем задълженията неплатените от миналата година, които ги имаме заложени в 
тази година. Вие знаете, кога беше приет общинския бюджет, той беше приет в МФ и ние направихме 
процедура още в средата на февруари и на практика от 05.03.2010 год. можем да започнем работа 
най-рано. Обикновено ние, София, Бургас, Дупница пет общини от 264 стартират, когато Нефтохим 
почва да работи и когато могат да започнат всички фирми в България според технологията да 
работят, на 08.03 паднат тридесетте сантиметра, спряха ни с десетина дена, но ние ще започнем най-
напред в областта. Пътищата са общински и републикански, една част от въпросите се отнасят за там, 
там картината не е по-различна. След тримесечната зима и след това, което стана искам да кажа, че 
да, отвориха се много дупки навсякъде в страната. Това ми е единадесета година, само още една 
имаше такава 2000 год., която беше отвратителна и заради режима на водата 720 аварии, 365 дни, 
правим вредно по две на ден, беше комбинация с дупките и с режима на водата. Това, което мага да 
кажа в момента е, че има срок за текущ ремонт и за изкърпване, той е една година. Телевизията и 
журналистите ги водих на двете най-компрометирани кръстовища в Монтана са централното на бул.” 
Трети март” и „Ал. Стамболийски” и на „Граф Игнатиев” и на „Хр.Ботев” до жандармерията. Там, 
където дупката е изкърпена и обкантена няма никакъв проблем с нея, има проблем с дупката до нея и 
това не е само в Монтана, това е навсякъде. В 99 от 100 случая ние нямаме проблем в тази част, 
защото държим депозитите и ако има нещо някъде нарушено, ние ще го върнем, но това не е кай знае 
колко. Лошото е, че това, което каза Министър Плевнелиев, че при нас е най-голямата амплитуда в 
европейските страни от средните денонощни температури от – 5 º до + 12 º, в Белгия е 4 º, отделно 
солта, отделно лугата, отделно зимата, това не е само в Монтана. Това са констатациите, които са 
направени, какво правим ние? Това, което сме направили – ние сме стартирали от първите, след 
процедурите, преди процедура не може, това, което сме започнали е кръстовищата и централните 
улици. В момента за тази събота и неделя, започва подготовката по отваряне, рязане, вадене, 
фрезоваме, фугираме и възстановяване с асфалтова смес на ул.”Извора”, „Столетов”, „Веренишка”, 
„Граф Игнатиев”, „В.Левски” – там, където трябва да пуснем Синята зона, след 12.04., първо тях 
трябва да пуснем иначе не можем да предприемем другите действия по тях. След това кръстовището, 
което казах на „Граф Игнатиев” и „Хр.Ботев”. предупредил съм на строителната оперативка, че от 
една страна работят текущи ремонти, разбира се от времето в неделя. Централните улици 
„Гробарска”, „Кл.Охридски”, „Хр.Ботев”, канала „Парта”, „Стамболийски”, „Бозвели” има и на други 
места, минаха комисии всичко е извадено и оправено. Стартираме тази седмица, много или малко са 
240 хил.лв.? Недостатъчни са, но са два пъти, отколкото Враца. Говорех с Косьо Шахов и там е 
въпрос на пари и на действия, които трябва да направим. От тази седмица с пускането на фонтаните 
живот и здраве утре, с резитбата и чистенето на дворовете, събота и неделя фирмата ще работи 
извънредно и съм приканил гражданите, които живеят в къщи да почистят и да изнесат до 
контейнерите, т.с. три вида ремонти. Миенето на улиците от Живовския квартал, всички улици без 
изключение това, което ще слезе по „Веренишка” през деня, а от другата седмица миенето е през 
нощта на целия град поради невъзможност да се мие в ЦГЧ. Ще има дежурни екипи и за миене и за 
резитба и за текущ ремонт и за дупки. Това е конкретният отговор, това направих и на 
пресконференция, това ще продължим имаме график. Първо централните кръстовища и централните 
улици, които са най-натоварени и по които минават всички. След това второстепенните, за които Вие 
ме питахте и всеки един от вас могат да попитам в отделна зона какво става. Аз ви обещавам, че до 
полугодието, май месец имаме седем празника тази година Свети дух съвпада с 24 Май, има 
Европейско първенство по парашутизъм, има Дико Илиеви празници от първи до 31 Май са седем 
празници. Ще се опитам с текущия ремонт и това, което го имам като кредит да го приключим до 
края на Април, само и единствено съобразявайки се с времето. Питането на гражданите е след като се 
изреже, фрезова и изхвърли след това веднага да се запълни. Това, което сме казали до Великден е, че 
в първите улици, които влизам по график се вади, ръси и затварят, така че да не се окаже заради 
време, че трябва един месец да стоят изрязани и да не стане. Аз мисля, че до вторник всичко, което е 
извадено, ще бъде затворено. Следващото кръстовище разбира се най-компрометираното е при 
старите светофари на центъра, тъй като там се налага да се смени най-старата светофарна уредба от 
преди 11 години и в момента трябва да бъдат прокарани кабели и тръби, него ще го направим тогава, 
може би на следващия етап след като бъде подменена светофарната уредба, защото след това трябва 
да разкопаваме и докато не бъде оправена уредбата няма да го пипаме. Точно в срок сме, старая се да 
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реагираме бързо, така както и колегите ми в страната, няма такъв луд, който да не иска да си свърши 
работата в тази част, всеки съобразявайки се със средствата, които има и с технологията. Мога да ви 
кажа, че под контрола аз също ще работя събота и неделя с всички екипи, които ще имат 
ангажименти към работата. Това на Вашите въпроси.  

Г-Н СТАНИСЛАВ СТАНОЕВ: Само да допълня три дупки на цяла улица над 500 човека 
доволни – „Клокотница”. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Сигурно сега всеки един от вас ще ми даде по две, три и с пълно 
право, да д-р Цочев. 

Г-Н ПАВЕЛ ЦОЧЕВ: Аз имам предвид друго, тъй като наближава Великден около църквата 
ул.„Черковна” на пресечката с „Веренишка”, ако е възможно да се оправи преди Великден, защото те 
явно не са в този график. Големите дупки са на ул. „ Черковна” пред черквата. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Миенето и чистенето ще е през нощта от „Хр.Ботев” надолу по 
алеята, Раяните, платното и градинката около черквата, отново казвам ще се опитаме това нещо сега 
преди Великден да го извадим, защото десетки хора това е най-посетения период, в които хората 
идват на християнски празник по обясними причини. Това е по вашите въпроси на д-р Александров, 
Станоев и Найденов, за да не ме карате да го правя и писмено. Дайте ми време след един месец, аз 
като ви дам отчета и ще ви дам списъка с 25-те улици и кръстовища и цени и друго. Искам да 
актуализираме бюджета след 30.06 живот и здраве, ако имаме малка възможност да добавим още 
пари, защото това няма да ни стигне, не само на мен, но и на всички. Д-р Джурджов, ОМЦ не съм 
забравил, че имаме решение, не съм забравил, че имаме пари, които трябва да дадем, само че е 
приоритетно. Д-р Миронов ми извади душата не повече от вас, само че след като имаме не 
разплатени не само ние и Държавата има не разплатени и много общини, надявам се следващата 
изравнителна субсидия да успея онова, което го имаме като решение да го изпълня, не мога толкова 
рано, защото например ЧЕЗ, с които имах разговори повече от два месеца, дърпат шалтера, 
Топлофикация и Монтанагаз по същия начин, там също имаме не разплатени. Така, че следим го и 
онова, което сте гласували като решение се съобразявам с него, но съм казал чисто приоритетно това 
са 1478 човека преди да дам заплатите а не ни стигат 163 хил.лв. само за заплатите, не мога да правя 
други разходи, защото просто няма как това нещо да стане иначе нарушавам друга част на Закона. 

Д-Р ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Не само това, аз имах предвид за друго становище на ПК по 
Бюджет и финанси съществува ли възможност да се обединят ОМЦ, Стоматологията и СМТЛ и да 
имат един управител, един счетоводител. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Това е друга тема д-р Джурджов. Две мнения имаше по тази тема 
дали може дали не, дали тогава са медицински дружества или не са. Това е тема за друг отговор.  

Що се касае за жкс.Жерави, сметта се събира по един начин в камионите на Чистота нашите и 
по друг начин с ЕКОПАК, където има разделно събиране на пластмаса, желязо и стъкло, затова това 
лично ще го проверя. Аз се старая да изпълним ангажиментите си, които имаме към тези 73 поставки. 
Аз го разбирам въпроса и че той е по-скоро към ЕКОПАК, това е техен ангажимент те трябва да го 
вземат и да си го закарат. Ние си изпълняваме нашата част да бъде разделено събрано. 

Г-н Бояджиев, шахтата на паркинга, не за първи път поставяте този въпрос, казах на Ангелов 
да го запише и да види какъв е въпросът. Същия въпрос е и на Златко Тодоров пред Галант, имах 
питане на оперативка от Директори от администрацията, затова че има такава шахта. Даден е капакът, 
дадена е заявка за подобно нещо да бъде сменено. Синя зона е тема за следваща сесия. Аз ви 
предлагам, ако прецените и ако решите с изключение на въпроса на д-р Джурджов за ОМЦ да не ви 
отговарям писмено. Ако искате ще напиша нещо по това, но след един месец ще ви дам отчета, затова 
къде какво е свършено или не. Да пиша ли писма, за да не ме упрекнете след това? Добре няма да 
пиша. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преди да закрия 38-мата сесия, искам да пожелая весели 
Великденски празници. Най-вероятно сесия на 22 Април, отчетите на дружествата и определянето на 
носителите на Почетния знак на Монтана. Вече и Кмета обяви 24.05 тържествена сесия, така че още 
от сега трябва да имаме готовност. Благодаря ви за участието. Закривам тридесет и осмата сесия на 
ОбС – Монтана.     

Заседанието бе закрито в 16,00 часа 
 
Протоколчик:…………………. 

/Мария Петрова/ Председател ОбС:…………………… 
/Светлин Николов/ 


